
13. Medlemsforslag om lejekontrakter mv. på institutionerne (2009-38624)
Udvalget skal tage stilling til medlemsforslag om lejekontrakter, lejens størrelse, vedligeholdelse mv.  

medlemsforslag

Kasper Johansen (B) har den 23. marts 2009 anmodet om at følgende drøftes på 
kommende udvalgsmøde:

at forvaltningen orienterer om situationen vedr. de mange huslejekontrakter, der 1.
findes rundt omkring på institutionerne. 
- Hvor meget overblik har man?
- Hvad er den samlede udgift?
- Er der steder hvor der arbejdes på at nedbringe udgifterne?
- Hvad stiller man op med institutioner der ikke får penge til vedligeholdelse 
selvom de lejer af almennyttige selskaber?
- Kan man inddrage viden om fx meget høje huslejer i beslutningsgrundlaget for 
fremtidige anlægsinvesteringer, nybygning mm.?

Motivation:
Det lader til at der er en del steder hvor der betales en meget høj husleje for forskellige institutioner. 
Det kunne være interessant om der er et overblik, og at man evt. på sigt kunne arbejde på at 
nedbringe udgiften, der hvor det er muligt.

bilag
1. Svar fra KEjd til medlemsforslag om lejekontrakter
2. Notat fra forvaltningen om 3. mandslejemål




